
 

       
 
Protokoll basketsektionsstyrelsen 10/8-2021 
Närvarande: Malin Larsson, Magnus Lindblom, Patrik Nilsson, Felicia Melander och Stefan 

Hadarsson 

 
 
ÄRENDELISTA 
 
1. Föregående mötesprotokoll 

Intresseanmälan öppnades idag, 32 anmälningar. Vi tar det vidare på ledarmötet nästa vecka. 
Gällande nya bokningssystemet på Umeå Fritid så ska samtliga ledare nu själva kunna gå in 
och boka/avboka tider 
 

2. Aktuell information från SBBF och VBDF 
Ingen ny information från förbunden. 
 

3. Aktuell status kring våra lag och träningsgrupper samt eventuella anpassningar 
utifrån COVID-19  
Div 1 Dam tränar för fullt, övriga lag ej startat. Viss tveksamhet till Div 2 Dam/DU19 samt 
F04-08 där vi bör se över trupperna och vilka möjligheter som finns för seriespel. 
 

4. Halltider säsongen 21/22, diskussion kring fördelning av tiderna utifrån inkomna 
synpunkter 
Alla lag är nöjda men vi ser över närmsta tiden vilka möjligheter som finns att lösa de få 
synpunkter  som inkommit. Lagmöten och kommande ledarträff får diskutera detta vidare. 
Träningstider och grupper måste vara spikade senast 15/9. 
 

5. Samarbetsavtal Team Sportia 
Avtalet undertecknat. Frivaror hamnade på 50000kr istället för tidigare 40000kr varav 
30000kr öronmärks för Div 1 Dam. 
 

6. Ledarträff 16 augusti – punkter för träffen 
- Information och diskussioner kring köplatser och säsongstider 
- Klädinformation 
- Samverkan mellan grupperna 

-Utdrag ur polisregister måste inkomma från samtliga ledare 
- Ledarträffar/aktiviteter under hösten (Tränarutbildning 12/9 1200-1400 
  

7. Local-to- local  - Drop-in basket ( Ida Bång) 
Ida hade ej möjlighet idag utan önskade få närvara vid nästa möte istället 
 

8. Team Tools/idrottsrabatt, kiosk-app (Patricia Karlsson kl. 19.00) 
Patricia Karlsson höll ett långt bra föredrag om sina produkter Teamhäftet och TeamPay.    
Ica Superteg har inkommit med önskemål om att  få delta i ett häfte tillsammans med oss. 
Intressanta produkter som vi tar med oss till ledarmötet för mer diskussioner kring. 
 

9. Övriga frågor 
KFUM Umeå skapar ny hemsida under hösten. Vi behöver en Webansvarig inom 
basketsektionen för att utveckla vår del i den. Den frågan tar vi också med oss till ledarmötet. 
 
 



10. Nästa möte 
Förslag 7 september  kl. 18.00. 
 

 
 
Patrik Nilsson 


